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Шикин С.А. Фидуциарные обязанности директоров корпораций в российском и англо-американском праве 
Тема фидуциарных обязанностей директоров в контексте сравнительного анализа правомочий России с юрисдикциями общего права (в особен-

ности с США) сегодня является, пожалуй, одной из самых наиболее жарко обсуждаемых в научном сообществе. Развитым государством, в котором 

в большей степени детально регламентированы фидуциарные обязанности, является США, где отчетливо от штата к штату в уставах корпораций, а 

также кодексах штатов весьма обширно описаны обязанности действовать в интересах компании с должной заботой (duty of care) и лояльностью (duty 

of loyalty). 
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ности.

Shikin Segrey A., Postgraduate Student of the Faculty of Law and National Security of the Russian Presidential Academy of National Economy and Public 

Administration. Fiduciary Duties of Corporation Directors in the Russian and English-American Law
The topic of Fiduciary duties associated with Directors currently present one of the most controversial topics for scientific community in the context of 

comparative analysis for Russian versus other jurisdictions of Common Law (in particular USA). In this respect USA is the best developed State where fiduciary duties 

are elaborated in great depth. The duty to act in the interests of their company with due of care and loyalty are clearly and at length described from State to State in 

the charters of corporations as well as in State Codes.
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